

3/16/2025
报告事項

1. 基督教基础课程 - 学习耶稣的基本教义。时间：3月16日、23日、30日星期日下午12:30 地点：A教室请自带午餐。
2. 青少年宣教行去哈伦肯塔基州家长说明会
时间：3月16日星期日上午11:30
地点：B教室
3. 每年一次培灵会将于3月21日至23日举行。鼓励您共同参与，并邀请您的家人和朋友一起参加。教会将提供晚餐和托儿服务。培灵会对我们教会是一个重要的活动，我们恳请小组长们考虑调整您的下周小组聚会时间，让组员有机会能参加。也请大家为此祷告。
4. 3/29下午1點，養老院(Sayre Christian Village 3775 Belleau Wood Dr)表演。
5. 今年复活节4月20日，教堂将举行洗礼。如果您想受洗，请告诉您的小组负责人；如果您没有加入小组，请告诉牧师长老。

3/16/2025

感恩和代禱

1. 为教会的合一祷告
2. 为教会新朋友的跟进祷告。
3. 为教会的牧师、长老、执事同工祷告。求主赐给他们智慧、力量 and 服侍的心，牧养和治理莱城教会。
4. 为周三祷告会祷告。求主将祷告的负担赐予更多的肢体，让我们认识到祷告是我们教会、家庭和个人复兴的基础。“神阿，我们称谢你，我们称谢你，因为你的名相近，人都述说你奇妙的作为。”诗75:1。
5. 为教会各个小组祷告。求主加添每个小组长信心和力量，也将火热爱主的心放在每一位肢体的生命中。
6. 为年长者和身旁有需要的肢体祷告。

3/16/2025
Announcement

1. Parent's Information Meeting for Youth
Mission trip to Harlan, KY - Sunday 3/16 at 11:30am in Classroom B.
2. For the upcoming revival meeting from March 21 to 23, we encourage you to participate and invite your family and friends to join us. Food and childcare will be provided. As this is a significant event for our church, we kindly ask cell group leaders to consider adjusting your weekly meetings to allow members the opportunity to attend. Please remember to include this event in your prayers.
3. Basic Christianity Class - Learn about the basics of Jesus. Sunday 3/16, 23, 30 at 12:30pm in Classroom A. Please bring your lunch. Sign up by emailing Pastor Kirt - kirtchurch@gmail.com.
4. March 29 2025, 1:00pm, Performance @ Elderly care facility. (Sayre Christian Village, 3775 Belleau Wood Dr)
5. There will be a baptism at the church on Easter 4/20/2025. Please tell your cell group leader if you want to get baptized, or let pastors and elders know if you haven't joined a group.

3/16/2025

Praise and Prayer

1. Pray for the unity of the church
2. Pray for the follow-up of new friends in the church.
3. Pray for LCCC pastors, Elders, deacons, coworkers. May God give them wisdom, power, and willing heart to lead and teach LCCC congregation.
4. Pray for prayer meeting every Wednesdays. May the Lord grant more members the burden of prayer, helping us recognize that prayer is the foundation for the revival of our church, families, and individuals. 'We give thanks to you, O God; we give thanks, for your name is near. We recount your wondrous deeds.' Psalm 75:1.
5. Pray for LCCC small group leaders. May the Lord increase the faith and strength of each group leader and may the fervent love for the Lord be placed in the life of every member.
6. Pray for elderly and bodies in need.